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z sesJl Rady MfeJst<ieJ w JqdrzeJowie odbyteJ w dniu 29 marca 1995 r.

w sa11 konferencyjneJ Urzqd.u Re¡onowego.

Ad.1. Przewodniczqcy Rady t ' ' l ieJskieJ Tadeusz Swierczyúskl

otworzytr obrady sesji Rady MiejskieJ.Obrady rozpoczqto przy obecnoéci

22 radnych na stan 28 radnychrco stanowl 7816 % ogólu Radyrkontynuowa

no przy obecnoéci 26 radnychrco stanswl 9219 % egóLu Rady.

Jest to quorum prawomocne do podeJmowania uchwal..
Przewodnicz4cy powltar. przybylych na sesjq rad.nychrBurmistrza i jego

Zastqpcqrprzeds tawic ie l i  Urzqdu MÍe jsk iegorZas tqpcq K ierownika

Urz qdu Re jonowego, Przewodni c zqcego De1 egatury NSZZTT SoL i d.arno Éé rl

Regionu Swiqtokrzyskiego, sol tysówrprzedstawicieLi  part i i  pol  i tycz" '+

nych i stowarzyszeítrpraktykantów Zespolu Szkó} Ekonomicznych.

w JQdrzeJowierredaktora t fEcha dnlafr  pana Rslakar l icznie przybytych

mieszkaóców bloków komunalnych i  wszystk ich uczestniczqcych w obradac
R a d y .

Sekretarzem obrad p?zy 1 glosie wstrzymujEcym siq powolano radnego

Waclawa Kqdre.
Radny wyraziT zgodq na pelnienie funkcji sekretarza obrad.

Ad.2 .  Rada usprawied l iw l la  n ieobecnséó radnych na  ses j i  w  d .n iu

1O lu tego br . :  Wies lawa Poczqtego i  Genowefq  Pe lkq .

Ad.J.  Radns B,Rogulska wnosiraby z proponowanego porzqdku obrad

sesj i  w dnlu J0 marca 1995 roku z pkt .8 wylqczyé anal izq dzialalnoÉci

RPGKIM í  rozpat rzyó  wspó1n ie  z  pk t .6  dz is ie jszeJ  ses j i  do tyczqcego

sprawy czynszów za lokale kormrnalne.

WnÍosek zostal  odrzucony 12 glosamirprzy J glosach za i  7 g?osach

wst rzymujqcych s1q.

Radny St.Barar iski  stanowczo sprzeciwia s ie lqczeniu tych punktów.

Radny W.KuÉmierz informuje Rad.qr2e na posi-edzeniu Komisj i  &.rdzetu,

Gospodarki  i  Mfenia zgl-oszono wniosekraby to przedsiqbiorstwo

poddaó ana l iz ie  i  rozpat rzyó  temat  na  nas tQpne j  ses j l .

Porzqdek obrad zostal  przyjQty 22 gTosamlrprzy 1 glosle przeciw ,
g losów wst rzymuJqcych s iq  n ie  by lo .
Porzqdek obrad:

1 .  Otwarcj .e sesj i r  stwierdzenie quorumrpoowolanie sekretarza obrad.

2 .Usprawled l iw ien ie  n leobecnoéc i  radnych na  ses j i  w  dn iu  1O.A2.1995 r

3 .PrzyJqcle porzqdku obrad.

4 .Frzy jqc ie  p ro tokó}u  z  poprzedn ie j  ses j i .

5 . In te rpe lacJe i  wo lne  wn iosk i .

6.Uchwatra w sprawle zmiany Uchwaly Nr VII/6O/95 z dnia 10 lutego
1995 r .w sprawie okreé1enla stawek czynszu regulowanego za 1oka1e
mieszkaLne o?az czynszu za loka-Ie socjalne.
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T.Wyktradnla $ 7 Uchwaly Nr v]:J./59/95 Rady MieJskieJ w Jqdrzejowie

z dnia 10.02.1995 r .  w sprawie zasad i  t rybu zaspokajania potrzeh

mleszkanlowych cz}onków wspó1noty samorzqdoweJ $niny Jqdrzejów.

B.Okre$lenie stanu aktualnego oraz zamíerzenia na ptzyszToÉó w sprawÍe

telefonlzacj i  n iasta 1 gmlny JqdrzeJéw.

g.Informacja o pracy ZatzEdu l { ie iskiego mlqdzy sesjaml.

lO.fnformacJa o real izaci í  uchwal podJqtych na poprzedniej  sesj1.

11.Uchwala w sprawle zmian do statutu Gniny JfdrzeJów.
'l 2.Uchwala w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Urzgdu Miejskit

go r . r  Jqdrzejowie.
' fJ.Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie niasta I  gminy na 1995 rok.

l4.Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na oddanle w wieczyste u2ytkowani,

dzlalek stanowiEcych wlasnoéé grntny Jqdrzejówrpolo2onych wzdlu2

u l lcy  B .Chrobrego.

l5.Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na sprzeda2 daialek stanowiqcych

wtasnoÉé gmlny Jgdrzejówrpolo2onych vtzdlu|  u l icy B.Chrobrego.

16 .  Odpowiedz i  na  ln te rPe lac je .

17 .Sprawy t62ne.

lS .Zamkn iqc ie  obrad.

Ad.4.  Rad.a 22 glosamirglosów przeciw nie bylo ¡PrzY 2 glosach

wstrzymujqcych sig przyJgla protokót z poptzednieJ sesJi .

A d . 5 .  f n t e r P e l a c J e  z g l o s l l l :
.)t

Radna i í .RoguLska pyta na jak im etapie jest  za latwienie prze iéc ia d la

p ieszych ko lo Sqdu R.e jonowego Tqczqcego u1.J l {a ia  z  u} .11 L ls topada.

Radny J.Hatys pyta tczy bqdzie kontynuowany remont  uf .PrzemysloweJ.

Obecn ie  u l . i ca  j es t  n iep rze jezdna .

Radna W.Marc inkowska wnosi  o  u jqc le do p lanu budowy drogi  na odcinku

Ja s i  onna-Lécln.

.Ad.6.  kzewodnic  zqpy l iady od.czyta!  protest  mieszkal iców loka} i

komunalnych przec iwko podwy2szce czynszuroplat  za wodq i  éc iek i .

/protest w zalEczeniu do protokóLu/,

Burmist rz  I { .Gajewski  re feru je nowy pro jekt  uchwaly czynszowej .

Przedstawia sprawq dodatków mieszkaniowych.  Nie wszyscy za interesowani

z : ro | y ] j  l ub  w iedz ie l i r 2e  t r zeba  z7o2yó  wn losk l  o  dada tk i  m ieszkan iowe .

Aby zakwal i f lkowaé s i .q  dochód na cz lonka rodz iny n ie mo2e ptzekraczyé

Z.600.OOO.-zT.Podkre é)-ar íe  Rada zrobl la  b lqd usta la jqc s tawki  czynszu

w tak ieJ  wysokoÉc i .Wy jaén ia r2e  Rada  sugerowa la  s iq  tu  s tawkami  czynszó

miast  oÉciennych,  jak t  P l f , ,czówrBusko ZdróJrYl loszczowar l4 iechówra1e zapoÍ

n iaTar2e Jqdrzejów jest  w teudnej  sytuac j i  ekonomicznej .

Rada  n ie  ch .c ia?a  p rzez  to  l a taó  dz iu r  w  bud2ec ie .
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Podaje wysokoéó dotacji do RPGKIM.InformuJeráe ustawa o czynazaeh
jest zaskathona do Trybunalu KonstytucyJnego.Trzeba *yé1"é o zachowan
teJ substancJl  mieszkanioweJ.Koszt utrzymanla substancj i  winien

mieé pokrycie w czynszach.

PodaJe dwie propozycje Zarz4du nowych wersjl czynszu:

l -6.500 zl  t^  ^2,

IT  -5 .850 z !  za  m2.
PrzewodnLcz4cy Rady lnformuje r2e wigkszoéó komisj i  n ie ustosunkowala
s iq  do  tych  propozyc j i  odsy la jqc  sprawq do ses j l .

Radny G.s lewiorek  jes t  zdan iar |e  n ie  powinno tak  byórabyÉmy jako

Rada uchwalLli maksymalne stawki ra teraz spotykamy siQ w takirn gronie

aby obni2yó stawkq czynszu.Oponuje przeclw czynnlkom podwy2szaj4cym

za wcrco r{odQ.By}o 65 % czynników podwy2szaJqcych ,  a teraz proponuj

s i q  o b n i 2 e n i e  d o  3 0  % . J e 2 e l i  m i e s z k a n i e  n i e  p o s i a d a  c o r w c r s t a w k a

bazowa powinna byó obn i2ona.Fak tem jes t r2e  Spó ldz ieLn ia  Mieszkan iowa

pob iera  4 .2OO z t  =^  ^2  powierzchn i ,  w  tym mieéc i  s ie  op la ta  za

oblekty wspólnego u2ytkowania -oÉwiet lenle k latk i  srchodowej rpiwnicy.
Ponadto w blokach SM jest  c iepla wodarwcaLe nie t rzeba wody podgrzewa

bo j le rem¡czy  te2  w kuchn i .W daLszym c lqgu proponu je  s iQ za  wysok ie

stawkl .Najdotkl iwiej  odczuwajq skutki  podwy2ki  mieszkancy bloków

komunalnychrgdzle mieszkajq ludzie biednl .Nie powinno byó czynników
podwy2szajqcych a obnfZaJqce i I

,uwa2amr2e powinna byc s tawka o wie le

mniejsza nl2 proponolvana.ProponuJe stawkq ,^ ^2 powierzchni  -3.OQO.-z

Zastqpca Burmistrza wyjaÉnia radnemu Siewiorkowl r2e czynników

zmniejszaJqcych i  zwitkszajqcych nie wyma-l i1 ZarzEdrale obl iguje do

tego ustawa o czynszach.Rada musi  do ustaw dostosowywaó siq.Turgdzie

nie ma wody rwcr lazienkl  zastosowano czynnik i  obni2ajqce.
Pan Zarno jsk l :  Se jm n ieüs ta l i l  m in ima lne j  s tawk i  bazowej .To  Rada us ta l
la  s tawkq bazowq 5 .000. -  z l  pJ -us  65  % czynn ików zwigkszaJqcychr  co
s t a n o w f  8 . J 0 0 . -  z l ,  a  n o g ? a  u s t a l i é  3 . 5 0 0 . -  z ' 7 .
Pan H.Michalk iewicz-przewodni czEcy SdRP -zabraklo radnyrn wyobraáni ,

bo  n ie  posqdzam o  brak  zna jomoéc l  jqdrze jowsk ie j  b iedy .
Zawsze wst rzqsy  sq  odb lerane takra  n ie  inacze j . jes t  taka  maksymar2e

lepieJ dwa razy straci  éraby raz zysk¿ó.Ludzie nie lubiq wstrzqsów.
Madry pol i tyk nie wychodzi  od najwyLszej  stawklrale od najniZszej ,
Myémy zaproponowal l  vry jécle od stawki  najwy2szeJ.Wiemy jaka jest

sy tuacJa w Jqdrze jowie .Pada jq  zak lady  pracy .Wniosek  do  Radyraby

robiono pol i tykq gospodaraz1raby wzorern innych gmln ,np.Piúczowa
powolaé Referat  Ponocy i  Rozwoju.Wydzial  ten promowalby rozwój miasta.
Powinni  byé ludzie z otwartyml glowanl ,dzi€kl  temu to miasto rozwi ja-
l o b y  s l € .
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Pan I' ladziarz odczytat protest zho2ony ds Przewoaniczqcego R"dy przez

nieszkatc¿* 'b loku przy uL.Arnl l  Krajowej nr 7.

Pan Madtlarz stwierdzllrLe blok od J5 lat nie byl renontowany rpoza
jednynym obielenlem klatk l  schodoweJ.Sprzeclwia s ie stoaowaniu

czynników podwyLszajqeych za co.,t ' Íc i wodq w XX wieku. Jaka jest

wartoéó bloku po 36 latach nikt  z adnlnistracj i  ZGM nie przyJdzj .e

sprawdzlé.Sq osoby w blokurktóre wstydzq siq zg}aszaé po dodatek

mieszkanlowyrpoza tym sq osoby rr-starszym wéeku, dla których pojécie

do Urzqdu jest  t rudnoÉciq.Nawiqzal  do matro czytelnych aneksów.

Aneks to dokument zmieniaJqcy'decyzjQ. w zakresle caloÉciowych oplat

za naJem lokalu.Aneks powinien zawieraó sposób nal iczenia pa.szezd-

gólnych pozycji ra tak|e pouczenie o zlo2eniu odwolania.Wnosi uwagi

do spsobu przyjmowania czynszv przez Zc[.Lokatorcerktóra chciala

wplacló czynsz bez uwzglqdniania ostatniej  podwy2ki  n ie przyigto

wp la ty .

Pan Me.zíarz w imieniu l-okatorów wnosi o uchylenle tej uchwaly

i  uchwalenie nowej.

Porusza sprawq pracy kot lowni ogrzewaj4cych bloki ,Czym siq pa11

w kot lowniach skoro jest  tak du2e zadymienÍe.Zachodzi  w taki .e j  sytu-

acJ l  po t rzeba podn ies ien ia  kominów ponad b lok i .

Pan Ka l ié  :n ie  mo2na zaoszczedz ié  opa lu rbo  okna sq  bardzo n ieszczeLne

szyby powybl jane do piwnicrdrzwi-  powylanywanernikt  s iQ tym nie

przejmuje.  W piwnicach ,w pralnj-ach urz4dza siQ balangirnikt  s iE

tym h ie  za jmuJe.Pros imyreby  k toé  s iq  tymi  sprawami  za iqL .

Mieszkanka b loku  przy  u l .Okrze i  T5 tnasz  b1ók  by l  oszczqdnoéc iowyrn ie

bylo drzwi r lazienekrsami lokatorzy nusiel i  uzupelniaó na wtasny

kosz t .N ik t  nam tego n ie  od l i czy !  od  op la t  za  mieszkan ia .

Zwraca s iq  z  zapy tan lem ,d laczega 75  le tn ie j  osob le  n ie  wo lno

zarne ldowaó wnuczk l rk to  ma s iq  n iq  za i4érsqs iadrk tó ry  ma swo je  p rob le -

f tY .

OÉwiadczar2e w mi .es iqcu  majurczerwcu wstawi  sob le  sama okna i  wy61e

rachunek do  Urzqdu Mie jsk iego o  zap la tq rpy ta  ,d laczego z l l kw idowano

zaktad stolarklbudowlanej . jaki  gospodarz takie gospodarstwo.Nie umie

sie uszanowaé tego co zostawi l  PRL.

PrzewodnLczqcy Rady:obecna Rada dziala nie caly rokrwiqc calej  winy

z a  t o  n i e  p o n o s i .

Pani Nosek z b}oku nr 1 przy Arnii Krajowej prosi o wypowiedzi

radnego Olszaka z tego okrqgu wyborczego.
Lokatorka pytardlaczego placq lokatorzy za sprzqtanie k latek skoro

sami,  mieszkaácy sprzqtajq.
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Mieszkanlec bloku pr lzy ul .OkrzeI 75¡kontener na émieci  ustawiony jes ' i

za bl isko blokurokna s19 nie stworzy¡bo cuchniel  nuchy wchodzq do
m l e s z k a n i a .
l ian mleszkanie wlasnoéci .owerw telewizj i  podanor2e w takim przypadku

32 % czynszu bqdzle placló s iq nnieJrá l ly  p laciny Jeszeze wiQcej .
C^ly renont rykonuJeny na wlasny koszt.
Pan Skrobot mieszkaniec bloku przy ul.Chrobrego:nan s1€ tu chce wiówi
2e wszystko jest  dobrzerty lko nam si .q nie chce pisaó podaú.
B lok 'w k tó rym mieszkan ma 35 la t rpoda je  i le  p lac í  czynszu.czy  k toÉ
zdaje sobie sprawe i1e wynosi  emerytura i  czy z nlej  mo2na 2yó.
Radny M.Koémider jest  zdanlar2e Rada zbyt pochopnie podJqta uchwalq
w sprawie podwy2szenia czynszów.Trzeba dokonac zmiany uchwaly
uwzg lqdn iaJqc  g losy  w dyskusJ l .
Radny W.Poczqty:  zawy2a s1Q oplat€ za wywóz nleczystoéci  p lynnych

vr porównaníu z oplatami pobieranymi p?zez Spóldzielniq l " ieszkaniow4,

a tak2e za éwiat to na klatce schodoweJ.W blokach komunalnych nie ma
c iep le j  wodyra  Spó ldz ie ln ia  Mieszkan iowa da je  c iep lq  wod€.Ró2n ica
w oplacie czynszu Jest znaczna.
Powin ien  s iq  w te j  sprawle  wypwoiedz ieó  dyrek tor  B laszk iey icz .
Radny W.Seg le ta :g losowalem za  t4  uchwalqra le  te raz  mam inne zdan ie .
Bylo przygotowane wiele mater ia!ówrprzy tym byl  radny Siewiorek,
rnaterialy przygotowala pani radna Rogulska jako pracownik Urzqdu
Miejskiego.Byly komÍtety osiedlowe rozwiqzano Jerte sprav¡y powinny
byó omówione przez komitety osiedl-owe.Stawia wniosekraby stawka bazorn
v /ynos  i l .a  3 .500 .  -z l  bez  dodatków.
Radny .A .B ia ly :zda jq  sob ie  sprawqr2e jes t  nam b ieda.Uchwala  powinna

iéó w kÍerunku obni2eniara nie rno2e byé mowy o zwy2kach oplat
z tytulu konfortu.Rada powinna byó ze spolecze^'stwem.Przychyla s iE
do wniosku radnego W.Segi ety 3.500 t^ *2 powi.erzchnl  o
Radny M.Skrzyp iec  pop ie ra  wn iósek  radnego B ia lego.
'1adny  Uz.Olszak  :decyz ja  by la  pod jq ta  pochopn ier loka torzy  aneksy
dos tawa l i  na  w iqksze kwoty  n i2  uchwal i l1é*y  na  ses j i .
Radny C".Qszak jest  zdaniar2e stawka powinna byó zróLntcowana.
Proponu je  J .OOO.-  z l  bez  wygód i  4 .ooo . -z ! -  z  wygodan i .Mamy budynk i ,
gdzle nio ma wyposa2enia.

Radna J.Szreniawa stanowczo opowiada giE przeciwko pod.wy2ce czynszu.
Lokatorka bloku przy ul .Frzypkowskiego 58 wnioskujeraby byly respekto-
wane dawne czynsze sprzed podwy2ki  do czasu uchwalenia nowej uchwaly

Rad.na b.Rogulska wnosiraby dyrektor Blaszkiewicz ustosunkowa] s1ts
do g losów w dyskus j i rdop ie ro  radna zabíerze  g los .
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Dyrektor Blaszkiewicz ;padlo wfel-e glosów krytycznych.Rokrocznie dota-

cja do zasobów komunalnych wynosi la 2 mLd zl .P, . ,daJe na jaki  ceL ta

dotacJa byla p?zeznaczona.Popiera wniosek radneJ B.Rogulskiej

o powolanie komlsj i rktóra sprawdzi lahy rozl iczenia z dotacj i .Wnosi ,

aby byla to komi$a z fachowcacmi.

Nle bytry robione remontyrbo nie bylo pieniqdzY.Pod rzqdami starej

us tawy n ie  by lo  op la t  za  Éc iek i  rwywóz Émiec f roéwie t len ie  k la tek .

Znacznq kwotq stanowl oplata zo. c.ec

Pani Nosek- lokatorka bloku przy ul .Armj. i  Ikajowej 1 prosi  o sprawdze

nie jak funkcjonuje centralne ogrzewanLerczy wogó1e grzeje mimo tak

wysoklch oplat .

Dyrektor RPGKiM:dwa lata temu przejql iémy kot lownie w stanie jakich

n ie  by lo  w po ludn ioweJ Po lsce .Pra l imy wgg lemrbo n ie  namy p ien i tdzy

na koks .Od w ie lu  la t  b lok i  i  cen t rLane oSrzewan ie  by lo  n iedo inwesto-

w a n e .

Jeden z  loka torów obecnych na  ses j i  tw ie rdz i r2e  Spótdz ie ln ia  Mieszka-

n iowa n i .e  ma dotac j i  ,a1e  prowadz l  remonty  i  tam mieszka s iQ tan ie j .

Dyrektor RPGK1M odpowiada przedmówcyr2e nie jest  prawdqr2e

Spó ldz ie ln ia  Mieszkan iowa n ie  ma dotac j l .
"oka tor  b loku  przy  u l .Okrze i  54 :  skqd bqdz ie  c iep lo  w mieszkan j .ach

skoro tak nÍeszczeJne sq drzwi.W blokurw którym mieszkam byly wynie-

niane okna przez prywatnq f i r rng.Okna byly za krótk le ,wiqc zatkano

brakujqcq vzqÉó paplerem toaletowym.Gdzie by?a dyrekcja?

Blok nr 54 ma 45 lat .Uwa2am¡2e 26lv l  prowadzí z lq gospodarkq.

Pani  Treter -blok Okrzel  36 a -pyta do kogo ten bl-ok nale|y.Kto jest

admúni stratorem?
DyrektrBlaszkiewicz:  jest  Kierownik ZGl4 pan Tutajrktóry zna sprawq o(
1a t  poproszq go  o  udz ie len ie  odpowiedz l .
Pan Skor2a:mamy zawy2ony metra2 i  p lacirny za torczego nie mamy.
Lokatorka pytar l le ZGm zatrudnia hydraul ików i  co robiq w okresie

le tn imrod 22  la t  n ie  g rze je  ka lo ry fe r ra  p lac i  za  og ;gewan ie .

Pan i  Nodek zwraca s lq  z  zapy tan iemrd laczego p lac imy ca lq  powierzchn i ,

za c.orskoro nie ma ogrzewqnia w kuchniach ,Lazienkach i  korytarzach,
Pada pytanie spoéród zgromadzonych¡czy Zak?.ad, l fodociqgów i  Kanal izac,

n ie  rna  innego pomieszczen iar ty lko  p lac i  s iq  za  loka l  PKS.
Pada tak2e zarLut odnesnfe psoobu nal iczani  a za wywóz émÍeci  z m'
p o w i e r z c h n l  m i e s z k a n l a r a  n i e  o d  i l o é c i  o s ó b ' h i e  p o w i e r z c h n i a  m i e s z k a

n ia  p roduku je  Émiec i ra le  osobyrpodobn ie  na l ícza  s ig  op la tg  za  oéwie t -
1enÍe  k la tek  schodowych i  p iwn ic rco  jes t  absurdern .Na k l -a tce  fu ia t lo
éwiec i  osobara  n ie  powierzchn ia  mieszkan ia .



7

Zarzuca siq Radzler 2e nie konsultowala sprawy z míeszkarlcami przed

s  e s J q .

Pan Adamczyk z bloku p?zy ul.11 Lístopada 132¡wíele osób zabíeralo

glos na temat czynszu, a czynsz to wiele skladnikówrtak2e oplata za

wodq i  Éciekirdo wysokoéci  której  wnosi  zastrzeáenie.6T osób to za

du2e zatrudnienle w Zakladzie Wodociqgów i  Kanal- lzacj i rpodczas gdy

w Kielcach 70 osób.Zaklad wynajmuje lokal-  w PKS'co powigksza koszty.

Radni powlnni dobrze przeanal izowaó dzialalnoéó swoich zakladów

dopiero podejmowaé uchwa?y.

Radna B.Rogulska:Jako pracownik Urzqdu Miejskiego nie mogq pewnych

rzeczy komentowaé.Rada nie uchwal l la q budZecie kwoty na dodatki

mieszkan iowernowa us tawa obowiqzu je  od  12  l i s topada.

B lok i  to  24  budynk i  w mieÉc ie  ,a1e tak2e mieszkan ia  komunaLne.

Czynsze muszq byó doprowadzone do stanu kosztów mieszkania.Czynsz

od 1990 roku nie byl podwy2szany.Pieniqdze byly przeznaczana na

awarle.Przeglqdy mieszkaú nale2q do Z} l t l , .

Odnoénie metra2u rnieszkania-ka2demurkto s iq zwróci f -  robiono pomiary.

Obni2yó czynsz mo2na tak jak proponowal i  radnirale kto pokryje

koszty utrzymania mieszkaú.Mówi o dodatkachrktóre zrekompensujq

wysokoÉó czynszówra teraz t rzeba skqdi  te pÍeniqdze wzLq,é.

Kogo nie bqdzle staó na placenie czynszu mo2e pl^zeJéó do lokalu

socjalnego.Zwraca slg do RadyrJe2et i  ma zmieniaó stawki  ezynszu

o obniáenie stawki bazowej w 2adnym przypadku czynników zwiqkszajq-

cych  i  zmnie jsza jqcych.Zwraca s iq  o  p rzeprowadzen ie  reorgan izac j i

przedsiqbi ,orstwa. Oferuje przygotowanie projektu reorganizacj i

w  c lqgu tygodn ia  czasu.

Radny W.K€dra: jestem zdzíwiony tymr2e wlelu radnych chowa glowq

w p iach .Dz is ia j  n iech  n ik t  z  radnych n ie  nówi r2e  n ie  mia l  mater ia lu

w tym zakres ie .
Przewodniczqcy Rady oglasza 20 mj.nutowE przerwq.

Wznawia obrady.

Przewodniczqcy R.¿y popiera glos radnego Bialego.Vl  b lokach mieszkaje

rencj .  éci  reneryci  rmaje malo pieniqdzy.Czynsz powinien byó przynajnni

na pozlomie czynszu Spóldzielni  Mleszkaniowej.

To  czynn ik  soc ja lnyra le  jes t  tak2e czynn ik  ekonomiczny .Zg lasza

wniosek o zwolanle komisj i  I  odbycie sesJl  nadzwyczajneJ z udzia-

lem lokatorów.

Burmis t rz  M.Gajewsk i  wn iosku je  o  podJgc ie  uchwaly .Je2e l i  s lq  od lo2y

stawka ju2 uchwalona bgdzie obowiqzywaó.Dlaczego nie mamy dzis ia j

tu decydowaó.
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Wniosek hzewodniczqcego Rady zostaJe odrzucony 14 glosamlrprzy 6

glosach za í  4 glosach wstrzynuJquych sle.

Burmistrz wycofuje I wersjg Zarz4du MieJsklego.

Radna B.RogUlska nie zgad.za SiEraby nie zastosowano czynników

zmni  eJszaJqcych.
Radny G.Sleviorek:Je2e11 ktoÉnie ma Tazienki  i  wc nie mo2e placié

tak samo Jak ktoé ,kto ma rnieszkanie z wygodaml.

Radna G.Pelka vnosi  o dodanie pkt . -zastosowanie czynników obni2aJq-

cychro w przypadku braku lazienki  i  wc 20 %.

Za vmioskiem ZarzEdu Mlejskiego glosowa?o 8 radnYchrza wnioskiem

radnego G.Siewiorka J radnYch.

Za wn iosk iem radnych W.Seg ie ty  i  A .B ia lego g losowalo  1O radnych.

Wniosek  G.Pe lk l  zos ta l  p rzy iq ty  20  g losaml rg losów przec iw n ie  by lo t

p?zy  3  g losach wst rzymujqcYch s ie .

Radna B.Rogulska zwraca siq raby nie zal-iczaé vrzylqczka do strefy

pery fe ryJne j .

Wniosek  zos taJe  przy jq ty  20  g losami .

Sekretarz obrad przedstawla projekt uchwaly z uwzglqdnieniem

przyJqtych poPrawek.

Rada 24 glosanirglosów przeciw nie bylotPrzY ' l  g losie wstrzymui4cym

si.g powzíqla Uchwalq Nr VIII/68/95 w sprawie zmiany Uchwaly

Nr VII /6o/gS Rady MiejskieJ w JQdrzeJowlez dnia 10 lutego 1995 roku

w sprawie okreÉ1enia stawek czynszu regulowanego za lokale nieszkal-

ne  oraz  czynszu aa  loka le  soc ja lne .

/Uchwata nr VfIi l6A/gS w zalqczeniu do protokólu/.

A d .  7 . Wyktradni $ 7 Uchwaly Nr  v r r /59 /95  Rady Mie jsk ie j

w sprawie zasad Í trYbu zasPakajzw JqdrzeJowie  z  dn ia  10 .02 .1995 r .

n ia potrzeb mleszkaniowych czlonków wspóJ.noty samorzqdowej gminy

Jgdrzejów dokonal  Burmi  s t rz  M.Gajewskl .

$adna B.Rogulska:pan formulowal  zapis  majqc

To  by l y  osoby  zakwa l i f i kowane  na  1 i " c ie  po

które nie zd,,qZY,?Y bYó ujqte.

Aby nie bylo niejasnoéci  proponujq zmiany w $ 7 -dopisanie nzakwal i f

-kowanie w plerwszej  kolejnoÉci  wniosków w/g za}.qczníka nr 2 '

Zastqpca Surmistrza:mam odmienne zdanie ni2 radna B.Rogulska.

Zastqpca Burmistrza:mam od.mienne zdanie ni2 radna B.Rogulska.

po to uchwalono tq uchwalQraby zl ikwidowaó l is ty.Moje zdanie jako

czlonka Zarzqdu jest  Przeciwne.
Dziqki  temur2e osoby czekaJq od lat  preferencja jest  zachowana.

na wzg l tdz ie  1989 rok .

1989 roku  .Zos ta lY  osobY '
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Radna B.Rogulska:mnle chodzi  o zakwal l f ikowanie w plerwszej  kolejnoéci

wniosków wedtrug zalqcznika nr 2rzabezplecza siq tym samym prah¡a ngbyte

To co rnówl ZastEpca Burmistrza to éwiadczy o jego nieznajomoécd sprawy
Radny W.Kqdra:nie przekreélamy tym osobom nabytych praw.

Burmistrz:.ezy sformulowanie, które zaproponowala nan p.Rogulska rozjaén
nam sytuacJg prawn4.

Radna B.Rogulska :opinia jest  po toraby zbadaórktóra rodzina jest

r^' trudniejszych warunkach.

Eastqpca Burmis t rza :  w te j  us tawie  n ic  n Íe  p isze  o  l i s tachr je2e l l

bylyby l is ty nle potrzebna bytaby uchwala.

Za wn iosk iem radneJ B.Rogu lsk ie j  g losowalo  4  radnychrprzec iw 10 ,
'10  radnych wst rzymalo  s i€  od  g losu .

4d.8.  ReferuJc dyrektor Urzqdu TeLekcmunlkecJl  K.Maciejewski .

/wystqplenie w zaT4.ezeniu do protokóLu/.
W dyskus j i  g los  zabra l i :

Sol tys wsl  Borki  Wl.Barylski  prosi  o wyjaénienie sprawy telef ,onizacj i

Borek.  " tworzono komitet  te lefonizacj i .  .  Komitet  jest  zarejestrovrany, ale
n i c  s i q  n i e  r o b i .
V/nosi zastrze2enie do pobieranych oplat za rozmov{y telefonj.czne.

Oplaty sq zavty2ane.
Dyrek tor  Mac ie jewsk i  wy jaén ia  so l tysowi r2e  ten  koml te t  n ie  wyszed l
poza fazq  rea l i zac j i .Komi te t  s ie  n ie  zawi4zaT.Chodz i  o  to  z  jakq  ws iq

majq  s iq  Bork i  po lqezyó.Aby wróc ió  do  sprahry  komi te tu  te le fon izac j i
wsi  Borki  i  innych komitetów potrzebnejest  spotkanie z Zarzqd.em l \ iast¿
Radng W. l , la rc inkowska py ta  ¡czy  jes t  mo21 iwo6ó podZqczen ia  te le fonów

do sottysów wsi  Jasionna rKu\czyznarDiament rrrzqslaw.
Jest taka mo2l iwoÉó odpowiada dyrektor Maciejewski .
Radny K.Marcinkowski  wnosi  o zalo2enie te lefonów do wszystkich sol tysó
Zastqpca Burmistrza:sprav/y podlqczenia te l -efonów do sol tysów sq znane
Zarza-dowi  Mie jsk iemura le  w iq2e s lQ to  z  pewnymi  kosz tami .
Przec iqgnqó l in iq  te le fon icznq z  J rdrze jowa do so l tysa  w Jas ionn ie

Jes t  du2ym kosz tem.Jes teény  za  tymraby  jak  na jszybc ie j  spo tkaó s iq

z dyrektorem Urzqdu TeLekomunikacj i  i  omówió sprawy telefonizacj i .
Sol tys wsi  Chorzewa zrzeka sie te lefonu , jest  za umieszczeniem

telefonu poérodku wsiraby byt  dost lpny dla wszystkich potrzebujqcych

m i  eszkañców.
Radny W.Kuémlerz jest  za przystqpieniem do kompleksowej te lefonizacj i
ws i .Powsta lo  w ieLe komi te tów te le fon izac j i .
Zamíerza zwolaé zebranie w Potokach i -  zwraca siq do dyrektora Telekomu
nikac j i  o  uczes tn lc two.
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Radny w.segieta poruszytr  problen telefonizacJl  wsi  l ' ln ichów.forektor

IlacleJewskl odpowiada ,2e to Ju2 trzecie zawlqzywanie sie komitetu

telefonizacJi w Ivbrichowie.{est chqtnych 54 míeszkaúców'

Rozmowa w teJ sprawie bQdzie przeprowadzona po powrocie pani Wóit

i Sobkowa z sanatorlum.

Radny W.Kqdra wnioskujeraby tym punktem za¡nkn4ó dzlslejsze obrady'

wniosek radnego Kqdry zostaL przyiqty 22 glosanirprzy 2 glosach

przec lw i  2  g losach wst rzynu jqcych s i€ '

przewodniczqcy Rady o godz.1550 zamknql obrady sesji w d'niu

29 marca 1994 roku-

Rady
o ) o
J L ,  /

A d .  g .

W dniu JO rnarca 1995 roku kontynuo!'/ane s4 obrady VIfI sesJ

Mie¡skieJ przy obecnoécI 26 raCnych na stan 28 radnychrco stanow

% ogóLu RadY.

Informacja zostala przeslana radnym'

Burmistrz M.Galwski  uzupelnia informacjq za okres od ie i

d o  c z a s u  s e s j i .

/ informacJa uzupelniaJqca w zalqczeniu do

Radny M.Koémider prosi  o wyjaÉnienierczy podejmowala

opracowanla

A d . 1  1  .

protokó}u/ .
Rada uchwalq

w sprawie elewacj i  budynku przy u] 'Okrzel  38'

Wyjaénia Burmi strz:elewacja bl-oku ptzy ul .Okrzei  38 Jest uüqta

w bud2ecie na 1gg5 rokrzorganizowano iu| ptzetarg na wykonabie elewa-

c j i .
Radny w.Poczqty interesuje s iQ spravrE przetargu stol ików przy

ul-  .  KOéc i  e lneJ .

Burmistrz wy¡asni  ar2e przetarg na rezerwacjg stoLików jest  organizo-

wany co kwartal.Ceny obowlqzuiq na okres kwartalu' Ceny za rezetwacjt

stol Íka w wymi ar lze miesiqcznym wynoszq 4 do 6 mLn z1'

Rdda 24  g losami rg losów przec iw n ie  by lo ;P tzY 1  g los ie  ws t rzymujqcym

siQ przy iq la  in fo rmac iq  o  p racy  Zarzqdu Mie jsk iego '

A d . 1 0 . Rada  25  g?osami rg losów p rzec iw  i  ws t r zymu jqcych  s ig  n ie

bylo przyjqla informacig o gxcyxfa:rz4dxxláix$xktx8ox realizacj i

uchwa l  pod jq t ych  na  pop rzedn ieJ  ses j i '

Radna B.Rog'lska wnosi o dodatkowq znlanq do Statutu Gmin

w zwiqaku ze zmianq ustawy o najmie lokaLi '

Burnlstrz:statut  okreÉla prawne zasady pracy (ady 
rszczególowy zakres

dzialania stanowÍ Regulamin organizacyjny Urzqdu l , ie jskiego.

Na najbl i1szq sesjq Rady przygotuiemy projekt uchwaly i Kada dokona

z m l a n .
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Rada 22 gTosarmirglosów przeciw 1 wstrzymujqcych siq nie bylo powzi?le

Uchwale Nr VIII/69/95 w sprawie wprowadzenia zmian do St"t.rt ,  Gminy

Jqdrze jów .

/tJchwata Nr YIII/69/95 w za}:qczenlu do protoxólu/.

Ad.12.  Burn is t rz  M.Gajewski  in formujer te  v  zwi4zku z ustawq

o naJ.n ie lokal f  zaeinod.z i  pot rzeba wydzie len ia s tanowiska d/s

dodatków mieszkani  owych.

Stanowisko d/s  dodatków mieszkaniowych bQdzie dwuosobowe.

Stanowisko to bqdzl,e wydzielone z Wydzialu Gospodarkl Komunalnej

I  MieszkanloweJ I  Ochrony Srodowiska.

ZGM bgdzie komórkq pomocniczq Urzqdu Mie jsk iego.Bqdzie zawarte

porozumienie mi .gdzy Zarzqdem Mie jsk im a RPGKIM.

Szczegó7y referuJe Sekretarz Gminy.

Sekretarz Gminy przedstawia s tanowiska komis j i  w przedmiotowej  spraw-

Za przy jQcie Uchwaly r \ r  Vf  f  f , /7O/gS w sprawle zmian w Regulamin ie

Organizacg ' jnym Urzgdu Mie js t< iego w Jqdrz jowie g losowalo 2J radnych,

n ie  by?o  g losów p rzec iwr2  radnych  ws t r zyma lo  s iq  od  g losu .

,/Uchwala nr VIII/7O/95 w zalqczeniu do protokóLu/.

.Ad .1J .  Re fe ru  j e  Ska rbn ik  Gm1ny .

PodaJe autopoprawki  Zarz1du Mie jsk iego do pro jektu

u c h w a l y :
-Lwiekszyé p lan wydatków o kwotq 176.842160 27.

Zród?empokryc i  a  zwiqkszonych wydatków bud2etu bQdzie nadwy2ka z J-at

ub i  eg l ych .

ZwiQkszeni  e  wydatków obejmuje.zadania:

brrdowa Kot lowni  Rejonowej  w J^drzejowie 136.425rOO zZ

budowa Szkoly  Podstawowej  w r rzqs lawiu 20.OOOrQO z l

wykonanie bie24cyeh remontów budynków i sprzqtu slu2by zdrowia

4 . 0 0 0  r O O z !  ,
dla PCK oddzial w Jgdrzejowie z przezna.ezeníem na zakup niezbqdnych

m a t e r i a l ó w  d o  Q r g a n i z a c j i  s z k o l e ñ  1  k o n k u r s ó w  2 . 2 3 1 r 7 O  z Z

oraz obowlqzkowq skladkq na rzeaz Sejmiku Samorzqdowego Województwa

K i e l e c k i e g o  k w o t q  1 4 . 1 8 5 r 9 O  2 7 .
Ponadto dokonaó przenies ier i  Érodków p lanu wydatków bud2etu na 1995

w ogó lne j  kwoc ie  1OJ .OO0rOOz7 .
Zmnie jszyó srodkl  na zakup tab l ic  re jest racy jnych w kwocie J .OO0'O0 :

oraz dotacJe dta RPGKiM w kwocie lOO.OO0rOAzl-  ,zwiqkszyó na nastqpuj ;

z  a d a n l a :
-wyplatq dodatków mieszkaniowych I0O.OOO'OO z l  i  zakup kserokopiark i

, . 0 0 O r 0 0  z ] .
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Radny E.Kalwa kwestlonuJe przygotowanie naterialu. .

Podane przez Skarbnik Grniny poprawkl nie znajduJq odzwierciedlenia

w nateriale przeslanYm radnYm.
UwaLar2e uchwala nie jest przygotordana do glosowanla.

Skarbnik Gminy wol-no po raz drugi wyjaÉnla na czym maiq polegaé zmian,r

do przedmiotoweJ uchwalY.
- _ iRadny W.'egieta zwraca uwagerco robi radca prawny Urzqdu skoro

sporzqdza s lq  tak ie proJekty  uchwal .

WnosI zastrze2enia do pracy radcy prawnego.Z przetargu mo2na powiedzir

Le uc iekt rarzostawi la  cz lonków korn is j i  przetargowej  samych n ie przygotr

wanych  fachowo .Tak  bYó  n ie  mo2e .

Radny E.Nawrot :chcq powi  ed,z íeór \e dwie ses je wczesnieJ by la walka

o p ien iqd,ze d1a MPK.Jest  to  nadwyLkarktórq wczeénie i  zaopin iowal ismy.

Trzeba by lo nazwaér2e jest  to  zmiana w bud2ecie ,a1e jest  to

jednoczeén ie  podz ia?  nadwy2k i .Poprawek  j es t  w i .qce i  n i2  p rzeds taw iono

n_a  komis jach .

Rad.na B.Rogulska pyta i le  dotac j i  o t rzymuje RPGK1M.

Skarbn ik  Gminy  odpow iada  :  TOOTOO z !  na  c Íep town ic twor  5OOTOO z l

na  gospodarkq  m ieszkan iow4r2 .O0OrOO z l  na  ZG ln I .

Radna  B .Rogu lska  :  2 .5OOrOO jes t  na  gospodarkq  m ieszkan íowq .Z  tego

n : i a?a  byó  do tac ja  na  m-c  s t ycze l i  i  l u t y r  a  resz ta  pow inna  i éó  na

doda tk i  m ieszkan i  oh re .

I i ów l  s iq r2e  w  ZG l ¡  n ie  bQdz ie  zw iqkszen ia  e ta tówra  tu  s iq  da je  p ien iqd :

To  oszus two .

Zas tqpca  Burm is t r za :  t u  n ie  ma  2adnego  oszus twa .Da iq  s lowor2e  ZGM n ie

dos tan ie  an i  z l o tówk i  w iQce j  n i2  wy jdz ie  z  w l j - czen ia .

Skarbnik  Gminy:  to  jest  faktycznie podzia l  nadwy2ki  br -C4bowej .

Radny  W.Poczq ty :  d laczego  n ie  nazwano  to  podz i .a?em nadwy2k i ra le

zmi"  anq budZetu.

Ska rbn ik  Gminy  wy ¡aén i  a r2e  j es t  zap i s  w  $  2  mówiqcY  rLe  j es t  t o  nad -

wy2ka bud2etowa.  fn forrnuje Radq,  2e n ie mo2na dokonaó wydatkówr jeZel í

Rada  n ie  pode . i rn ie  te i  uchwa?Y.

Radny E.Kalwa podtrzyrnuje swój  wniosek.

Radny A.Bia ly  apelu je ,aby n ie tworzono walk i  mi-qdzy Radq a Larzqdem.

Sq 2yc iowe sytuacjerk tóre zmuszajq do tak ich poczynañra le na przysz-

1oéóraby  tak i . ch  p rzypadków n ie  by lo rabY  n ie  by lo  to  regu lq .

Radny J.Hatys zwraca s iqraby )karbnik  swoimi  s lowami jasno v, ¡ l t tuma-

czy la  na  co  te  p ien iqdze  s iq  p rzeznacza .

Ska rbn fk  Gminy  wy jaÉn ia  po  raz  t r zec i .
Radny E.Kalwa wycofu je swój  wniosek.
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Za przyjeclem uchwaly z autopoprawkami Zarzqdu glosowato 22 radnych,

przeciw 4rglosów wstrzymujqcych siq nie bylo.

/Uchwala Nr VLI] '/71/95 w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gniny na

1995 rok w zalq,czeniu do protokóIu,/.

A d . 1 4  i  1 5 .
^eferuJe 

Burmistrz M.Gajewski .

Sprawa c iqgnioesiq od la t  1o-c iu .w 1992 roku Rada Mle jska dokonala

zmiany w pfanle zagospodarowania przest rzennego.Sq ludzÍe chEtn i

nabyó te  tereny 1ub wzíqé w wieczyste u2ytkowanie.

Dwie wers je 
-arzqdu 

sq d lateggaby Rada wybra la to  co wlaÉciwe zdanien

Rady .Osob iéc ie  j es t  za  zbyc iem w  -w ieczyx te  u2y tkowan ie .

Rad.ny Cz.Olszak wnioskuje o odrzucenie te i  sprawy.Sanepid zatyczy l

sobie drogq oddzie laJqcq pawi lony od s t rony p lacu zabaw.Pól  p lacu

bQdz le  p rzez  to  za jQ te .W te j  f o rm ie  n le  no2na  tego  p rzy i4é .

Radny G.Siewiorek:mies zkañcy Osiedl  a  r rzypkowskiego bardzo d.obrze

w iedzq  j ak  wyg lqda  sy tuac ja  na  t ym os ied l -u .Pozbaw imy  s iq  j edynego

placu przeznaczonego na rekreacjq.Zona jednego z radnych wystqpi ta

o zakup dzialki ,stqd uchwaly znalazly siQ pod obradami Rady.

Nasuwa sÍq wniosekraby jak najszybcie j  opracot¡ac p lan p lacu zabawowe

d l a  d z i e c i . J e s t  t o  t e r e n r k t ó r e g o  n Í e  m o Z n a  r o z g r a b i ó . J e 2 e l i  k t o É

chce  p rowadz ló  dz ia la lnoéó  hand lowq  sq  wo lne  l oka le .N ie  wo lno  nam

zgodz ió  s iq  na  to raby  te  p lace  rozg rab i xó .

Burmist rz :  t rzeba byó w swoim wystqpieniu konsekwentnyn.Cytu jer2e

Zona  jednego  z  radnych  ub iega  s iq  o  dz j -a l kq rd la tego  j es t  t aka  decyz ja

Zarz ldu.Poprzednia Rada uchwal l la  i  wydzier2awi la  pas dz ia lk i .

Prze.wodniczEcy Rady popiera g los radnego Siewiorka jako zasadny.

Mus imy  b raó  pod  uwagq  to r2e  sy tuac ja  s iq  zm ien ia .

Radny G.Siewiorek:  poprzednio równie2 by lern przec iwnik iem okrawania

tego  p lacu  na  i nnq  d .z ia?a lnoéó .JeZe I í  chc ia loby  s iq  wydz ie r2aw ió

p lac  na  hande l  t o  wszqdz ie  t y l ko  n ie  w  t ym m ie j scu .

Zas tqpca  Burm is t r za :  zos ta ]  uchwa lony  p lan  zagospodarowan ia  te renu .

Za rz4d  zas ta?  tak i  p lan  i  chce  go  rea l i zowaó .Je2e1 i  Rada  n ie  j es t

za tym co ZarzEd.  proponuje to  nale2y wystEpió z  wniosk iem o zmianq

planu zagospodarowania i  Zarzqd z)"ec i  zagospodarowanie tego pIacu.

Radny  G .S iew io rek  : t ak i  wn iosek  pos taw l l a  Komis ja  Rew izy jna  na  swo im

pos  i  edzen lu .

Zastqpca Burmi  s t rza:W planie zagospodarowania przest rzennego jest

1O m wydzle lone od u l icy  Chrobrego na dz la lk l .Nie wiem jak ie warunki

pos taw i  Sanep ld . t ' ' oze  bQdz ie  t r züba  wydz ie l t ó  nas tgpne  1O rn .
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Radny G.Siewiorek ina posiedzeniu Komis j i  lewizy jneJ popros i l iémy

o p lan tego p lacu i  okazalo s igr |e  ten p lan podzia lu  dz ia lek Jest

n i  eaktualny.

Radny Cz.o] -gzak wnosi raby na dz is ie jszej  ses j i  n ie  podejmowaó uchwaly

w przedmiotowej  sprawie.

Radny W.Poczqty popiera wnlosek Olszaka.Jest  zdania,  2erkoicu t rzeba

podjqó decyz jqrbo ka2da RaAa usta la inne przeznaczenie p lacu.

Wniosek rad.nego b iewÍorka podoba mi  s iq  mówi  radnyra le z  drugie j

s t rony u l .Przypkowskiego obok Szkol .y  nr  4  jest  p lac równj-e2 do zagospr

d  a rowan la .

Radny Cz.Olszak jest  zdaniar2e powinna byé opracowana inna koncepcja

zagospodarowani  a  p lacu.

Wnlosek radnego Olszaka przy jgto 25 g losamirg losów przec iw n ie by lo,

przy 1 g?osle wstrzynujq.cym s iq.

Nie g losowano wniosku o zmianq p lanu zagospodarowania przest rzennego

i  przeznaczeníe p lacu na rekreacjq.Od?o2oho w czasie.

Ad .16 .  Odpow iedz i  na  i n te rpe lac je  udz ie la iE :

fnspek to r  d / s  i nwes tyc j i  Cz .O lszak  radne j  B ,Rogu lsk ie j  odnoén ie  l qczn :

ka  u l . J  l 4a ja  z  u l .Ok rze i  zos ta la  spo rzgdzona  koncepc ja  p rzeb iegu

trasy. Wszczqto postepowan j-e o warunkach zabudovry i  zagospodarowania

terenu.Prowadzone jest  postqpowanie admin is t racy jne .Od decyz j i

podejmowanych w tych sprawach wlaécic ie l "om gruntu bqdzie przys luglwal r

odwo lan ie .

ZastQpca Burmist rza udzie la  odpowied.z i  radnemu J.natysowi  ¡¿s¡Epujqco

ul .Przemyslowa n ie weszla do p lanu kapi ta lnego remontu na rok b ie2qcy,

Na  dz ieú  dz i s ie j szy  u l i ca  j es t  t rudna  do  p rze jazdu .Aby  umo2 l iw ió

przejazd dz iury  zasypie s iq  grysem.Potrzeba zmiany dokumentac j i -

-skorygowania luku.Obecn1e n le ma na to  p len lQdzy.

Radne j  lV .Marc inkowsk ie j  odpow i -ada :d roga  Jas ionna-LÉc in  j es t  d rogq

wojewódzk4.Yrzeélemy wniosek do Urzqds Wojewódzkiego o dof inansowanie

budowy te j  drogf .W bud2ecie na 1996 rok t rzeba zaplanowaó érodkl

n a  t e n  c e l - . W  t e j  c h w i l i  W o j e w o d a  j e s z c z e  n i e  w i e  i l e  m a  p i e n i g d z y r b o

n ie  ma  jeszcze  bud2e tu  cen t ra ln€Bo .

Rddny J.Hatys pytatczy wnj .osk l  zg loszone na zebraniach wie jsk ich

zosta ly  rozpatrzone ptzez Zarz4d Mie jskt  í  czy so l tys i  o t rzymajq

odpowi  edz i .

Zastqpca Burmist rza in formujer2e wni .osk i  zosta ly  rozpisane po rozpatr :

-n iu  przez Zarzqd.  do Kierownin5* \ i {ydz ia lówrktórzy ustosunkujq s iQ do

ich real lzac j l .Wówczas sprawa ponownie wróc i  da Zarz4du.Sol tys l

o t r zyma jq  odpow ledz i  , a  t ak2e  radn i .
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Nle wszystkie wnioski  dotyczq Zarzqdu.Czqéé wnlosków byla iuL omówion,

na spotkanlu z sol tysami w mlesiqcu lutyn.

Ad.17. W punkcie tym nie zgloszono spralr .

.Ad.18. Ze wzglqdu na wyczerpanie porzqdku dzlennego Przewodni-

czEcy Rady zarnknql  o godz.1125 obrady VII I  sesj l  Rady Mlejskiej .

obrad:

/ l
Przewodnícz4cyl i

Rady ¡tir?skie J \ f earzejowiePrzewodnicz4cy

;
Wac{aw Kqdra
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